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Rada Gminy Lubicz 

 

Protokół nr XLI/22  

XLI Sesja odbyła się w dniu 31 marca 2022 r. w sali obrad Urzędu Gminy Lubicz. 

Obrady rozpoczęto 31 marca 2022 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:20 tego samego 

dnia. 

Obrady prowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Zbigniew Szczepański. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Barcikowski 

2. Zbigniew Bombolewski 

3. Justyna Dejewska 

4. Jerzy Guranowski 

5. Małgorzata Jurkiewicz 

6. Teresa Klawińska 

7. Jolanta Nikiel 

8. Aldona Peregonczuk 

9. Juliusz Przybylski 

10. Marcin Różycki 

11. Kazimierz Rybacki  

12. Jarosław Rybiński 

13. Zbigniew Szczepański 

14. Danuta Wojciechowska 

15. Krzysztof Zając 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy: 

a) stwierdzenie quorum 

b) odczytanie porządku obrad 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Zbigniew Szczepański otworzył XLI sesję. Powitał 

uczestników, stwierdził quorum, po czym odczytał porządek obrad.  

 

c) zgłaszanie spraw do porządku 

Pan Wójt zawnioskował o wycofanie z porządku obrad punktu 3 - Sprawozdania Komendanta 

Komisariatu Policji w Dobrzejewicach na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego 

na terenie Gminy Lubicz za 2021 rok. 

Ze względu na brak możliwości uczestniczenia komendanta na dzisiejszej sesji, raport 

zostanie przedstawiony na kolejnej. 

Głosowano w sprawie: 

wycofania z porządku obrad punktu 3 - Sprawozdania Komendanta Komisariatu Policji 

w Dobrzejewicach na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy 

Lubicz za 2021 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad po zmianach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Porządek obrad po zmianach Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy Lubicz. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy Lubicz. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Protokół z XL sesji Rady Gminy Lubicz przyjęto jednogłośnie.    

 

 

3. Sprawozdanie Komendanta Komisariatu Policji w Dobrzejewicach na temat stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Lubicz za 2021 rok. 

punkt został wycofany z porządku obrad. 

 

4. Sprawozdanie Prezesa Zarządu Oddziału Gminnego OSP RP w Lubiczu dotyczące 

działalności OSP na terenie Gminy Lubicz za 2021 rok. 

Pan Ryszard Korpalski - Prezes Zarządu Oddziału Gminnego OSP  RP w Lubiczu w swoim 

wystąpieniu poinformował, że pandemia, podobnie jak we wszystkich innych dziedzinach, 

również w działalności OSP spowodowała wiele ograniczeń, zwłaszcza w jej działaniach 

organizacyjnych. Jednak w porównaniu do 2020 roku, rok 2021 charakteryzował się większą 

aktywnością. Miniony rok był też rokiem wyborczym i w 4 jednostkach OSP zmienili się 

prezesi oraz naczelnicy. Również w zarządzie Oddziału Powiatowego OSP zasiadło dwóch 

członków OSP z terenu Gminy Lubicz. Następnie sprawozdawca przedstawił informacje 

dotyczące liczby druhów, wielkości, wyposażenia oraz działalności jednostek OSP na terenie 

gminy, w tym jednostek będących w krajowym systemie ratowniczo – gaśniczym oraz 

statystykę wyjazdów i zdarzeń za rok 2021. Pomimo pandemii działalność operacyjna była 

prowadzona. Nastąpił wzrost interwencji i miejscowych zagrożeń, a spadek pożarów. Mówiący 

poinformował, że statut OSP przewiduje działalność ratowniczą i społeczną. W ramach tej 

drugiej, OSP uczestniczyła m.in. w akcji roznoszenia ulotek, pomagała przy organizacji 

punktów i  przeprowadzaniu masowych szczepień. Zorganizowała też zbiórkę sprzętu 

ratowniczego, który został przekazany strażakom z Ukrainy. Patrząc na działania wojenne na 

Wschodzie, robiono rekonesans sprawności działań ratowniczych w warunkach wojny. 

Komendant powiatowy zwrócił uwagę, że w takich sytuacjach może być problem 

z dostarczaniem przez wodociągi wody do akcji. Na terenie naszej gminy mamy Drwęcę, co na 

pewno byłoby  pomocne we wskazanych  sytuacjach kryzysowych, podkreślił mówiący. 

Analizowano również jaki sprzęt byłby najbardziej przydatny w czasie działań wojennych. 

Pan Prezes poinformował, że dobiega końca 5 – letni plan wymiany samochodów. Strażakom 

OSP bardzo zależy, aby samochód pożarniczy trafił do Młyńca, dlatego proszą Wójta oraz Radę 

o pieniądze na ten cel. Mówiący poinformował też o nowej ustawie, która daje możliwość 

uzyskania przez strażaków ratowników dodatku do emerytury za wyjazdy do akcji i zdarzeń 

oraz korzystania z lecznictwa MSW.  

Jednostka z Gronowa jest od niedawna włączona do KRS-u, następna w kolejce jest jednostka 

z Lubicza Dolnego. Mówiący podziękował za realizację zakupu samochodów dla OSP.  

W bieżącym roku odbędą się  pierwsze po długiej przerwie gminne zawody pożarnicze. 
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Mówiący poinformował również, że na najbliższym zarządzie składa rezygnację z pełnionej 

funkcji.      

Następnie rozmawiano na temat częstotliwości kontroli hydrantów na terenie gminy oraz 

o przywilejach nowej ustawy. Radna Aldona Peregonczuk oznajmiła, że gdy mieszkała 

w Toruniu, to nie zdawała sobie sprawy, jak ogromną rolę spełnia OSP i jak duże ma zasługi 

dla społeczności. Mówiąca wyraziła uznanie dla ofiarności i na ręce Prezesa OSP wyraziła 

podziękowania i słowa uznania dla druhów z terenu Gminy Lubicz. 

Pan Wójt podziękował strażakom OSP za ich trud i działalność. Wspomniał też, że w remizach 

przeprowadzono dużo prac remontowych. 

Pan Prezes Korpalski podziękował za obecność Wójtów na zebraniach OSP.  

Prowadzący obrady podziękował Panu Prezesowi za przybycie i złożenie sprawozdania.   

 

5. Informacja wójta z wykonania uchwał oraz działalności między sesjami. 

Sprawozdanie  obejmuje okres od 4.03.2022 r. do 30.03.2022 r. 

 - 13 spotkań z mieszkańcami 

- 24.02-20.03.2022 r. - zwolnienie lekarskie Wójta Marka Nicewicza  

Zastępca Wójta Wojciech Rakowiecki: 

• 7 marca – w formule hybrydowej odbyło się Forum Samorządowe Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego. Tematem dyskusji była sytuacja w Ukrainie. 

• 7, 9, 11,16, 22 marca – odbyły się wideokonferencje z Wojewodą Kujawsko-

Pomorskim 

• 9 marca – w Starostwie Powiatowym odbyło się spotkanie dotyczące pomysłu budowy 

kompleksu sportowo-kulturalnego w Złotorii 

• 13 marca – gminny „Dzień Kobiet na sportowo” w postaci marszu nodric walking po 

trasie leśnej z Lubicza Górnego do Kopanina 

• 24 marca – w Toruniu, przy pomniku Mikołaja Kopernika nastąpiło podpisanie listu 

intencyjnego w sprawie powstania Szlaku Kopernikowskiego w województwie 

kujawsko-pomorskim 

Wójt Marek Nicewicz: 

• 21 marca – z okazji pierwszego dnia wiosny odbył się inauguracyjny przejazd nową 

ścieżką rowerową Lubicz-Jedwabno-Rogówko wraz z uczniami SP w Lubiczu Dolnym 

• 23 marca – spotkanie z sołtysami 

• 25 marca – udział w uroczystości 60-lecia Wodnego Ochotniczego Pogotowia 

Ratunkowego, która odbyła się w Kujawsko-Pomorskim Urzędzie Wojewódzkim 

w Bydgoszczy 

• 27 marca – festyn integracyjny „Jesteśmy razem” w Złotorii 

• 30 marca – uroczyste otwarcie Dziennego Domu Senior+ wraz z biblioteką, 

przedszkolem oraz świetlicą wiejską w Gronowie. 

Następnie Pan Wójt omówił przetargi: 

 - rozstrzygnięte: 

• „Przebudowa ulicy Jesiennej w Grębocinie” 

• Przebudowa Drogi Gminnej nr 100741C – droga do jednostki w Gronowie 

• Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej – Młyniec Drugi, ul. Żwirowa 

 - Zamówienia publiczne – w toku: 

• Przebudowa Drogi Gminnej nr 100721C – ul. Księżycowej w Grębocinie – przetarg II 
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• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadań: „Budowa ścieżki  pieszo-rowerowej 

w ciągu drogi wojewódzkiej nr 646 na odcinku od Brzeźna do Turzna” oraz 

„Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 646 od km 1+820 do km 2+783 w Brzeźnie” 

• Wykonanie linii oświetlenia zewnętrznego w gminie Lubicz w roku 2022 

• Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Rozbudowa i budowa ul. 

Baśniowej w Krobi” 

• „Modernizacja ulicy Zielona Puszcza w Mierzynku – od granicy z gminą Obrowo do 

ul. Farmerskiej” 

• „Budowa i modernizacja oświetlenia Gminnego” 

 - Zamówienia publiczne – z wolnej ręki: 

• „Świadczenie kompleksowej usługi oświetlenia wraz z modernizacją punktów 

świetlnych na terenie Gminy Lubicz” 

• „Rozbudowa ul. Władysława Łokietka oraz ul. Króla Ludwika na odcinku od ul. 

Władysława Łokietka do Strugi Jordan w Złotorii”. 

6. Informacja przewodniczących komisji o pracach komisji między sesjami. 

Przewodniczący komisji stałych udzielili krótkich informacji o podejmowanych działaniach.  

 

Radny Juliusz Przybylski zgłosił wniosek o pięć minut przerwy. 

Prowadzący obrady o godz. 13.00 ogłosił przerwę. Radny Juliusz Przybylski oraz Radna 

Justyna Dejewska opuścili salę obrad. 

O godz. 13.05 wznowiono posiedzenie.  

 

7. Informacja przewodniczącego rady o działalności między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy, z upoważnienia przewodniczącego, odczytał 

sprawozdanie z jego działalności: 

 - 11 marca – udział w spotkaniu przedstawicieli Rady Gminy z Prezesem ZUK-u –                           

p. G. Karpińskim w sprawach bieżących 

 - udział w spotkaniu roboczym z przedstawicielami komitetu organizacyjnego obchodów       

800 – lecia Ziemi Turzeńskiej 

 - udział w spotkaniu roboczym zorganizowanym przez Komisję Oświaty Rady Gminy, 

dotyczącym problemów edukacyjnych w związku z dziećmi z Ukrainy 

 - 24 marca – udział w komisjach połączonych Rady Gminy Lubicz 

 - 30 marca – udział w uroczystości otwarcia Dziennego Domu Senior + w Gronowie 

 - konsultacje robocze z przedstawicielami komisji stałych Rady Gminy 

 - konsultacje robocze z Wójtem Gminy Lubicz 

 - załatwianie bieżących spraw przy współpracy z Biurem Obsługi Rady.  

 

8. Podjęcie uchwał: 

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubicz na 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubicz na 2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zbigniew Bombolewski, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, 

Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Kazimierz Rybacki , Jarosław Rybiński, Zbigniew 

Szczepański, Krzysztof Zając 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Różycki, Danuta Wojciechowska 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Juliusz Przybylski 

Uchwałę Nr XLI/538/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła 10 głosami „za”, 

przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lubicz 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubicz.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zbigniew Bombolewski, Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, 

Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Kazimierz Rybacki , Jarosław Rybiński, Zbigniew 

Szczepański, Krzysztof Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Różycki, Danuta Wojciechowska 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Juliusz Przybylski 

Uchwałę Nr XLI/539/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła 10 głosami „za”, 

przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

c) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Nowa Wieś 

 

Przed przystąpieniem do głosowania w sprawie podjęcia uchwały „w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Nowa Wieś” będziemy głosować 

w sprawie podtrzymania sposobu rozpatrzenia uwag przez wójta – poinformował prowadzący 

obrady. Uwagi szczegółowo były omówione na komisjach połączonych w dniu 24 marca br.  

Państwo zdecydują, czy głosujemy en bloc (całościowo) nad podtrzymaniem sposobu 

rozpatrzenia wszystkich uwag przez wójta, czy głosujemy każdą uwagę oddzielnie – dodał 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Szczepański. 

Proszę wypowiedzieć się w tej sprawie poprzez głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

głosowania en bloc nad podtrzymaniem sposobu rozpatrzenia wszystkich uwag przez wójta.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona 

Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki , Jarosław Rybiński, Zbigniew 

Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Bombolewski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Juliusz Przybylski 

Rada 11 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” opowiedziała się za głosowaniem 

en bloc (całościowo) nad podtrzymaniem sposobu rozpatrzenia wszystkich uwag przez wójta. 
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Następnie Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podtrzymanie sposobu 

rozpatrzenia wszystkich uwag przez Wójta. 

Głosowano w sprawie: 

podtrzymania sposobu rozpatrzenia wszystkich uwag przez wójta.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jerzy Guranowski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona 

Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki , Jarosław Rybiński, Zbigniew 

Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Bombolewski 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Juliusz Przybylski 

Po przyjęciu podtrzymania sposobu rozpatrzenia uwag przez wójta głosowano nad podjęciem 

uchwały c)  w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 

Nowa Wieś  

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Nowa Wieś.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zbigniew Bombolewski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona 

Peregonczuk, Marcin Różycki, Kazimierz Rybacki , Jarosław Rybiński, Zbigniew 

Szczepański, Krzysztof Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jerzy Guranowski, Danuta Wojciechowska 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Barcikowski, Justyna Dejewska, Juliusz Przybylski 

Uchwałę Nr XLI/540/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła 10 głosami „za”, 

przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

d) w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części wsi Rogowo 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

wsi Rogowo.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Uchwałę Nr XLI/541/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

e) w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 

w Gminie Lubicz w roku 2021 oraz potrzeb związanych z realizacją zadań na rok 2022 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w Gminie Lubicz w 

roku 2021 oraz potrzeb związanych z realizacją zadań na rok 2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Uchwałę Nr XLI/542/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

f) w sprawie przyjęcia do realizacji wniosku o dofinansowanie zadania pod nazwą: „Więcej 

wiem, jestem bezpieczny, lepiej pomagam” realizowanego w ramach RLKS finansowanego 

z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 

2014 – 2020, Europejski Fundusz Społeczny (P1) 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia do realizacji wniosku o dofinansowanie zadania pod nazwą: „Więcej wiem, jestem 

bezpieczny, lepiej pomagam” realizowanego w ramach RLKS finansowanego z Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020, 

Europejski Fundusz Społeczny (P1).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Uchwałę Nr XLI/543/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

g) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Toruńskiego w 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Toruńskiego w 2022 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Uchwałę Nr XLI/544/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

 

h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Toruńskiemu w celu utrzymania drogi 

rowerowej 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Toruńskiemu w celu utrzymania drogi rowerowej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Uchwałę Nr XLI/545/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

i) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022” 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Uchwałę Nr XLI/546/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 

 

j) w sprawie przekazania pisma według właściwości. 

Głosowano w sprawie: 

przekazania pisma według właściwości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Uchwałę Nr XLI/547/22 w powyższej sprawie Rada Gminy Lubicz podjęła jednogłośnie. 
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9. Przedstawienie interpelacji, zapytań i wniosków składanych przewodniczącemu rady 

gminy.  

Wnioski w sprawie wyrażenia zgody na pobór krwi oraz w sprawie zapoznania się 

dzielnicowych policji z radnymi i sołtysami Gminy Lubicz złożyła Radna Teresa Klawińska. 

Radny Kazimierz Rybacki poprosił, aby przy okazji zebrań sołeckich zorganizowano spotkanie 

z dzielnicowymi. Obecność policjantów dałaby możliwość bezpośredniego kontaktu 

z mieszkańcami, przekazania uwag i spostrzeżeń oraz uzyskania odpowiedzi na zadawane 

pytania. 

10. Zakończenie obrad.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady ogłosił zakończenie, 

zamykając sesję o godz. 13.20. 

 

 

                                                                          Wiceprzewodniczący Rady Gminy Lubicz 

                                                                             Zbigniew Szczepański 

  

 

Przygotowała:  

Marzena Robaczewska  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


